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Menighetsrådet 

Menighetsrådet var sammensatt slik: 

Leder       Nils Gunnar Toppe 

Nestleder      Per Vidar Halsnes 

Sokneprest      Bernt Forstrønen/Martin A. Hunsager 

Medlemmer      Jan Gilje 

       Øygunn Espeseth Kaslegard 

       Bente Iren E. Nyland 

       Espen Sandvik 

       Nils Kristian Søfteland 

       Cecilie E. A. R. Jelstad 

Vara for sokneprest     Kapellan Hanne Zimmermann-Ølberg 

1. varamedlem     Lina Beyer Vågenes 

2. varamedlem     Olaug Fonnes Wallacher 

3. varamedlem     Norunn Årlaug Noremark 

4. varamedlem     Per Atle Ulvik 

5. varamedlem     Svein Harald Nybø 

Menighetsrådet har behandlet 87 saker fordelt på 10 møter. Møtene ble forberedt av et 

arbeidsutvalg (AU) som består av sokneprest, administrasjonsleder, leder og nestleder i 

menighetsrådet, samt et av medlemmene i menighetsrådet.  

 

Samarbeidet med skoler i soknet var et viktig arbeidsområde for menigheten i 2018. 

Kapellan Hanne Zimmermann-Ølberg har hovedansvaret for dette arbeidet, og vi ser gode 

resultater. Det er direkte kontakt med elever på alle trinn, på alle skolene i soknet. 

Menighetsrådet ser på skole-/kirkesamarbeidet som svært viktig for å kunne bygge 

menigheten videre, så vi tenker at i fremtiden må vi bruke flere resurser på arbeidet. 

 

Kommunikasjon med medlemmene i soknet ser vi og på som viktig. Vi har hatt en 30% 

stilling som arbeider med media i menigheten i 2018.   

Vi har hatt gode besøkstall i kirken, samtid som dåpstallene har gått opp litt i 2018. 

Vil også nevne Menighetssenteret som en resurs i arbeidet til menigheten. Det gir oss gode 

inntekter i form av husleie, og vi har plass til å ta imot folk på ulike arrangement. Bygget blir 

holdt i god stand, vi har frivillige som gjør en stor innsats i huset. Menighetsrådet bruker 

penger på vedlikehold, slik at bygget er tilpasset oppgavene menigheten har. 

Fremtiden ser vi lyst på. Vi tror vi kan få økt inntektene til menigheten noe, og sammen med 

nøktern bruk av penger skal vi klare å opprettholde en god drift i menigheten. Og med gode 

arrangement og med god kommunikasjon med medlemmene skal vi få folk til å komme til 

Salhus menighet. 

 

Nils Gunanr Toppe,  

Menighetsrådsleder 



Side 4 av 21 

Staben i Salhus menighet 

 

Tilsatt i Bjørgvin bispedømme: 
 
Sokneprest    Bernt Forstrønen (permisjon fra mai) 

Sokneprest vikar   Martin Aalen Hunsager (fra mai og ut året) 

Kapellan    Hanne Zimmermann-Ølberg 

 
 

Tilsatt i Bergen Kirkelige Fellesråd (BKF): 

 

Administrasjonsleder   Gunn Mjelstad Steinbru, 60%, 

Økonomikonsulent vikar  Ingrid Revheim ( fra april til og med august) 

Administrasjonsleder vikar  Inger Kilen, 60% (fra september og ut året) 

Frivillighetskoordinator  Kurt Ove Mæland, 35 %  

Frivillighetskoordinator vikar  Helen Toppe, 35% 

Kantor     Irena Rimkeviciute, 75%  

Kantor  vikar    Jan Bjørn Røshol, 75%  (fra september og ut året) 

Kirketjener    Joana Vaitke, 50 % 

Trosopplærer vikarer   Sandra Eide Nyland/Joana Vaitke (Januar-juni) 

Trosopplærer     Elise Lindtner Sæle, 75% (startet 1.september) 

Helgekirketjener Anders Førland, Synniva Førland  

 

Tilsatt i Salhus menighet: 

 

Konfirmantlærer   Erlend Mongstad (Oppdragsavtale 20 %) 

Mediearbeider: Sandra Eide Nyland, 30 %  

Renhold menighetssenteret  Helen Toppe, 10 % 

Utleie Menighetssenteret Gunn Mjelstad Steinbru, 5 % 

Ungdomsleder Oluwafemi Christian E. Dossou Nonvide, honorar 
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Gudstjenestelivet 

Gudstjenesten er stedet der de kristne trer frem som menighet, et felleskap av døpte og 

søkende. I gudstjenesten møter vi Gud, og vi blir sendt ut til tjeneste for hverandre og for vår 

neste. Menighetens visjon «Bli i min kjærlighet» kommer her til uttrykk gjennom at vi ønsker 

at gudstjenestene skal være livsnære og sannferdige, og at forskjellige mennesker skal 

oppleve tilhørighet til gudstjenesten på tvers av generasjoner. 

 

Gudstjenestene i Salhus betjenes av prest, kantor og kirketjener, og involverer flere ulike 

medarbeidere som tekstleser, nattverdmedhjelper og kirkevert. På noen gudstjenester er 

det frivillige som styrer lyd & bilde, og på lovsangsgudstjenestene er frivillige med som 

forbedere, og står også for alle musikalske bidrag gjennom å være forsangere med band. I 

løpet av 2018 var det 8 lovsangsgudstjenester. 

 

I løpet av 2018 har det bare vært 5 familiegudstjenester, og på 17. mai-gudstjenesten hadde 

barnekoret sin siste opptreden. Vi har derfor kjent på et savn: Vi skulle gjerne hatt flere 

barnefamilier som gikk jevnlig på gudstjeneste, og de barna som faktisk kommer skulle blitt 

bedre ivaretatt siden det ikke lenger har vært noen søndagsskole. Det er likevel grunn til å 

glede seg over at gudstjenester med breddetiltak har et stort potensiale for godt oppmøte. 

Dersom disse gudstjenester er vellykkede, er håpet at det kanskje kan gi mersmak slik at 

flere barnefamilier også vil komme på andre søndager uten at de har fått tilsendt en 

invitasjon i posten på forhånd.  

 

En god del barn og familier har riktignok kommet på gudstjenester i forbindelse med dåp. 

Hele 70 dåpsbarn ble døpt i Salhus kirke i løpet av 2018, som er en økning ifra 50 i 2017 og 

67 i 2016. Dette er svært gledelig, særlig siden dåpstallene generelt er synkende, men det 

gjenstår å se hvordan det vil slå ut i 2019 at kirken nå ikke lenger har mulighet til å sende ut 

invitasjon til dåp.  

 

I takt med at dåpstallene har gått opp, har også det gjennomsnittlige tallet på 

gudstjenestedeltakere på søn- og helligdager økt ifra 88,3 i 2017 til 97,1 i 2018. Offerbeløpet 

i 2018 var 197513, en økning på 12241. Dersom vi ser på antall til nattverd, finner vi at det 

totale antall nattverdsgjester har gått ned fra 1920 til 1626. Dette kunne kanskje tolkes som 

at menighetskjernen i Salhus går sjeldnere til gudstjeneste, men når man ser nærmere på 

utvalgte dager viser det seg at for høytidsdager i 2018 går tallene opp både for deltakere og 

nattverdsgjester. Nedgangen i total sum nattverdsgjester skyldes derfor trolig heller at det 

har blitt avholdt færre nattverdgudstjenester i 2018. Det var messefall en søndag i april og i 

august var det felles prostigudstjeneste i Hamre kirke, mens det i 2017 var omvendt. Da kom 

Eidsvåg og Biskopshavn menigheter på besøk til Salhus kirke på reformasjonsjubileet og 

denne fellesgudstjeneste hadde svært høy nattverd-deltakelse. I 2018 var det også færre 

antall ungdomsgudstjenester, og disse hadde lavere deltakelse. Dersom vi ser bort i fra 
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ungdomsgudstjenestene, vil gjennomsnittlig nattverdtall på søndagsgudstjenester for 2018 

være 43,6, noe som er nærmest identisk med 2017 da det var 43,3. 

 

Av de tre ungdomsgudstjenester i 2018 var dette en sommeravslutning for ungdommer 

lokalt i Salhus og to TGIF samlinger, for hele prostiet. Til sammen har det vært ca. 130 

deltagere og 100 til nattverd på disse.  

 

Andre spesielle gudstjenester som kan nevnes er gudstjenester med allment skriftemål på 

askeonsdag og bots- og bønnedag. På allehelgensdag 4. november, talte Torbjørn Skjælaaen 

og delte tanker om sorg på samlingen i etterkant av gudstjenesten. 

 

GUDSTJENESTER PÅ HELLIGDAGER 
   

 

    2018 2017 
    Antall Til nattverd Antall Til nattverd 

Skjærtorsdag 48 46 48 42 
Påskedag   81 69 69 52 
2. påskedag   35 30 23 21 
Kristi Himmelfartsdag 75 61 42 32 

Pinsedag   91 - 112 48 
Juledag   75 52 23 22 

Til sammen   405 258 317 217 

      

 

 

NØKKELTALL FOR MENIGHETEN 2018 2017 2016 2015 2014 2013 2012 

Innmeldte 1 3 3 3 3 3 3 

Utmeldte 22 27 75 26 16 3 14 

Dåp utført i soknet 70 50 67 71 63 84 86 

Herav døpte bosatt i soknet 47 27 46 56 46 55 69 

Vigsler i soknet 6 7 10 10 8 13 17 

Begravelser 50 32 46 52 51 48 40 

Konfirmanter 61 72 58 91 63 67 78 

Deltagere på alle gudstjenester 7672 7126 7168 9057 8890 9423 9141 

Deltagere på søn- og helligdager 5534 5564 5852 6815 6751 7762 7303 

Deltagere på andre dager 2138 1562 1316 2242 2139 1661 1838 

Gudstj. totalt 73 74 73 76 82 85 78 

Gudstj. på søn- og helligdager 57 63 63 64 66 69 67 

Gudstj. på andre dager 16 11 10 12 16 16 11 

Gj.sn. gudstj.besøk totalt 105,1 96,3 98,2 119,2 108,4 110,9 117,2 

Gj.sn. gudstj.besøk på søn. 97,1 88,3 92,9 106,5 102,3 112,5 109,0 

Nattverdgjester 1626 1920 2250 2209 1891 - - 

Frivillige 113 100 95 110 110 137 - 

Kirkeoffringer 197513 185272 222018 316079 256567 235753 220310 

 

Martin Aalen Hunsager 
Fungerende Sokneprest 
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Økonomi 
I 2018 kom det inn kr 93350,- på givertjenesten, det er en nedgang fra 2017 på kr 28400,-.  

Får menigheten flere faste givere, vil menigheten vite hvilke økonomiske ressurser vi har til 

rådighet, og det vil være lettere å kunne satse på større stillinger i menighetens arbeid.   

 

Offer til menigheten for 2018, var på kr 112.000, mens offer til andre var på kr 85.500.  

Sammenlignet med 2017 har offer til menigheten økt med kr 6.490, mens offer til andre har 

økt med vel kr 5.800,-.  

Konfirmantene gikk også i 2018 fra dør til dør for å samle inn gave til Kirkens Nødhjelp.  De 

samlet inn kr 32.256,-. Givere kunne gi sitt bidrag via Vipps, dette beløpet går direkte inn til 

Kirkens Nødhjelp, og vi har derfor ikke full oversikt over hva sluttbeløpet fra Salhus sokn ble. 

På høstbasaren kom det inn kr 29.206,- brutto. I 2018 droppet vi forhåndssalg av loddbøker 

derfor er inntekten lavere. 

Samlete lønnsutgifter for menigheten for 2018 var på ca kr 100.000,- Det inkluderer lønn til 

tilsatte i menigheten og tilsatte i Salhus menighetssenter. 

I 2018 er det ikke betalt ut honorar til leder og nestleder i menighetsrådet. 

 

Inger Kilen 

Vikar Administrasjonsleder 

 

Andakt på Sethøyen 

I løpet av 2018 hadde vi 9 andakter i Fellesstuen på Sethøyen. En av prestene er med, samt 

kantor. Betjeningen sørger for kaffe, og alltid noe godt å spise. For oss prester er det en stor 

glede å få være der den timen. Vi går glade der ifra.  

 

Martin Aalen Hunsager 

Fungerende Sokneprest 

 

Andakt på Åstveit sykehjem 

Siden oktober 2016 har Salhus menighet hatt ansvaret for betjeningen av Åstveit sykehjem. 

Dette for å bidra til jevnere arbeidsbelastning mellom menighetenes prester.  

Fra starten av 2017 har Diakoniutvalget i Salhus menighet arrangert andakt annenhver uke. 

Da stiller 2 eller 3 fra menigheten med andakt og musikk. Samlet er det 4 team på til 

sammen 10 personer som er med på å drive dette viktige og gode diakonale tiltaket. 

Annehver uke er det en av prestene som har ansvaret sammen med kantor fra Eidsvåg 

menighet. Frivillige og ansatte hadde til sammen 37 andakter og 2 nattverdgudstjenester på 

sykehjemmet i løpet av 2018 (En andakt i uken i løpet av skoleåret) 

  

Martin Aalen Hunsager 

Fungerende Sokneprest 
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Trosopplæring  

I 2018 hadde vi følgende breddetiltak: 

 0-1 år: Tillit – babysang ukentlige samlinger fra september til desember 

 3-4 år: Jesus som venn. Samling i november 

 5-6 år: Sett av Jesus. Samling i oktober 

 7-8-9 år: Gleder seg med Jesus og hverandre/medspiller i Guds rike 

 15 år: Konfirmasjon  

 16-18: Bli i min kjærlighet – TGIF. Månedlige samlinger hvorav to arrangert fra Salhus. 

 

Dette året har vært preget av skifte av trosopplærere. Nina Jenny sluttet. Joana og Sandra var 

vikarer på vårsemesteret og jeg, Elise kom i september. Det tar tid å bli kjent med folk og gjøre 

seg kjent med de forskjellige aktivitetene i menigheten, men det går framover, skritt for skritt. 

Både Joana, Sandra og jeg har hatt som mål å følge opp tiltakene i trosopplæringsplanen 

menigheten har. Joana og Sandra har og hatt fokus på å hjelpe meg godt i gang og har vært veldig 

hjelpsomme.  

Her kommer litt om de forskjellige breddetiltakene vi har hatt dette året: 

 

0-1  år.  

Babysangen har gått ukentlig fra september til desember. Vi har hatt 19 forskjellige familier som 

brukere på høstsemesteret. Vi har samlingene i menighetssenteret på gulvet foran vinduene. Der 

vi koser oss med sangstund, rim og regler, instrumenter, såpebobler og stoff som vi vifter med. 

Etter sangstunden setter vi oss rundt bordet og alle får formiddagsmat. Dette er et kjekt opplegg 

som er bra for både barn og foreldre. Vennskap blir knyttet mellom små og store og det hender 

ofte at foreldre går tur sammen etter babysangen. 

3-4 år. 

27 barn møtte til 3- og 4-årsbok. I år ble de invitert til en undrerunde i forkant av gudstjenesten. 

Det ble en stor suksess. Små barn står jo tidlig opp.   Alle som kom til gudstjenesten kom også til 

undrerunden i forkant av gudstjenesten. Barna hadde med seg familier, foreldre, søsken, og noen 

besteforeldre, så det var mye folk. Alt programmet var unnagjort etter gudstjenesten så da kunne 

alle slappe av med kirkesaft/kaffen. Dette fungerte fint. 
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5-6 år. 

Dette tiltaket var på høsttakkefesten sammen med speideren. Speideren stilte med bålpanne og 

grillmat. De gikk i flaggtog inn til gudstjenesten. Etterpå hadde de bål ute med mat og leker for 

barna. Man kunne bl.a. få skyte med pil og bue bak kirken. Det pøste ned denne dagen. Terje 

Børsheim hjalp oss å få opp det flotte nye partyteltet mellom kirken og menighetssenteret. Uten 

det hadde ikke dagen blitt så bra. Staben kunne glede seg over liflig bålduft i flere uker etterpå. 

(teltet blir lagret i gangen utenfor kontorene.  ) 

16 barn møtte til utdeling av 6-årsbok, 5-åringene ble og invitert til denne samlingen. De fikk ikke 

bok. Det kunne de ha fått. Når vi først inviterer dem føles det rart å bare gi bok til noen av dem 

som blir invitert. Det var heller ikke mange 5-åringer som kom.  

Alle ble invitert til verksted etter gudstjenesten nede i kjelleren på menighetssenteret. Dette kom 

litt i konflikt med at speideren arrangerte leker og hadde grilling ute etter gudstjenesten. Neste 

gang kan vi prøve å invitere dem til en samling før gudstjenesten begynner, så får de med seg 

begge deler. Verksted først og speideraktiviteter etterpå. Det skal sies at været var forferdelig. Nå 

mistet vi en god del av gruppen som enten gikk hjem eller var igjen oppe med speideren. 

Samlingen nede var koselig for dem som var der. Det var masse folk på gudstjenesten, vi måtte 

sette inn ekstra stoler.   

Elise Sæle 

Menighetspedagog 

 

7-8-9 år. 

Dette året slo vi sammen aldersgruppen 7-8-9 år til en samling i februar. Temaene: Glede seg med 

Jesus og hverandre og Medspiller i Guds rike.  Det ble lokale olympiske leker med flerkulturelle 

innslag. Det fungerte veldig bra. Det var mange frivillige som hadde egen post med egen lek og 

land. Det var veldig kjekt at mange frivillige hadde kostymer og effekter fra landene de 

representerte.  

Mens 8- 9 var opptatt ute og i kirkerom med leker, var det god stemning i menighetsalen. Det var 

frukt som ble servert til kirkekaffe med lapper på hvor frukten kom fra.  

Det var fint å se at alle snakket med alle og inkluderte familiene som var nye i samtalene. 

Vi hadde mat fra forskjellige land. Vi hadde kjøpt våruller og mat fra andre land. Vi hadde mat fra 

Litauen og Bangladesh. Det var frivillige som laget til. Det var quiz for både barn og voksne.  

Alle var vinnere den dagen og alle deltakere fikk gullmedalje med visjon «Bli i min kjærlighet» på. 

Sandra Nyland og Joana Vaitke 

Vikar Trosopplærere 
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Konfirmanter  
Vår:  

Konfirmantkullet 2018 besto av 68 konfirmanter. Vi hadde 6 flotte 

konfirmasjonsgudstjenester de to første helgene i mai. Etter konfirmasjonene inviterte vi på 

sommeravslutning for ungdommene med reunion for konfirmantene. Dette ble en 

kjempekveld med vannkrig, lek, bading, taco og kakao, og ikke minst gudstjenesten i 

solnedgangen utenfor kirken. 

 

Høst:  

Helgen 1. og 2. september var det oppstarts-helg med konfirmantene. Det ble til sist 54 

oppmeldte konfirmanter. Kullet er lite i år. Vi bestemte oss for å fortsette med å slå sammen 

Peter- og Mariagruppen til felles undervisninger. Vi fortsetter med opplegget fra i fjor på 5 

undervisningssamlinger og tre lørdagssamlinger. Undervisningssamlingene er fra 16.30-

20.30  og består av mat, undervisning,  gruppesamtaler og en avslutning med Herrens bønn, 

trosbekjennelsen og  velsignelsen inne i kirkerommet. Lørdagssamlingene har et hovedtema 

+ at konfirmantene forbereder påfølgende gudstjeneste med samme tema.  

Hovedansvarlig for konfirmantene 18/19 er kapellan Hanne Zimmermann-Ølberg. Erlend 

Mongstad og Maria Elverhaug har vært med som frivillige på undervisningssamlingene. 

Sokneprest Martin har også vært med på undervisningssamlingene. Vi har også hatt med oss 

hjelpeledere fra MILK og fra de som er året eldre enn MILKere.  

28.sept. -30.sept. var det leir på Askøy som våre konfirmanter deltok på. Denne leieren er et 

samarbeidsporsjekt mellom bispedømmet og fem andre menigheter i Bergen. Til sammen 

ble vi over 300 konfirmanter. Vi hadde med mange hjelpeledere og Hanne ( kapellan), 

Christian ( ungdomsarbeider) og Elise ( torsopplærer) som voksenledere. Vi satte opp buss til 

og fra leiren som konfirmantene selv betalte for. På leiren var det show ( undervisning, sang, 

lek), faste måltider, uteaktiviteter, Workshops, global marked og selvsagt lange våkenetter. 

Leiren var stor og skulle vært bedre planlagt, men ungdommene så ut til å trives og hadde 

det fint.  

Høsten fortsatte med to undervisningssamlinger før vi hadde konfirmantlørdag 1. desember 

med fokus på kirkens bymisjon, og lysmesse på 2.desember kl. 19.00.  

Hanne Zimmermann-Ølberg 

Kapellan 

 

TGIS 
TGIS-kveldene har ikke hatt den store oppsluttningen hverken våren eller høsten 2018. Det 

har vært mellom 5-10 ungdommer og 3-4 voksenledere hver gang. Kveldene er 

lavterskeltilbud med spill og lek, pizza og kakao, andakt og samtale. Det begynner kl. 19.00 

og varer til 22.00. For de ungdommene som faktisk er der betyr kveldene mye, men vi er 

nødt til å gjøre noen forandringer fra høsten 2019. Christian ungdomsarbeier har vært fast 

med på disse kveldene høsten 2018 sammen med kapellan Hanne. Ungdommene er i 

hovedsak konfirmanter.  

Hanne Z. Ølberg  

Kapellan 
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Barn og gudstjeneste 

Vi har snakket om at det hadde vært gøy å få til en babysanggudstjeneste til våren. Staben og MR 

ønsker at noen gudstjenester skal tilrettelegges spesielt for barn, og det jobber vi med i staben. 

Dette har og vært tema på noen MR-møter der vi har hatt oppe tema: Barn og gudstjeneste.  

Vi håper og at arbeidet med ombygging av plassen bak i kirken med tilrettelegging av barnekrok 

vil bli ferdig våren 2019. 

Annet fra Trosopplærer 

Trosopplærer har rapportert trosopplæringsarbeidet i trosopplæringsplanen og vært på 

rapportmøte med andre trosopplærere på Bjørvin bispedømmekontor.  

Ellers har jeg deltatt på mange av skolegudstjenestene før jul og samlinger med barnehagene på 

bedhusene og et møte med lærerne fra de forskjellige skolene. Dette har vært fint for meg å være 

med på og har hjulpet meg til å bli litt bedre kjent. Skole-/kirkearbeidet er et stort prosjekt i 

Salhus menighet, og det er viktig at vi er flere som bidrar i dette store viktige arbeidet. Til våren 

skal jeg ta kurset «Vandring gjennom Bibelen» så jeg kan bidra med dette på skolene. Har og fått 

være vikar for Hanne på et skolebesøk i førsteklasse på Salhus skole. 

Jeg har vært med på TGIF- og TGIS-samling og konfirmantleiren. Flott å bli kjent med menighetens 

ungdommer. 

Det har vært en glede å bli en del av Salhus menighet. Menigheten har tatt godt mot meg, og jeg 

koser meg på gudstjenester her og andre samlinger. Setter stor pris på den koselige staben. 

Elise Sæle 

Menighetspedagog 
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Fast barne- og ungdomsarbeid 

Årsrapport  fra Salhusknytingane våren 2018 

Vi hadde 10 vanlige korøvinger i menighetssenteret denne våren.  En av de var viet 

Påskevandring der vi prøvde å gå i Jesu sine fortspor i påsken for å formidle påskens budskap 

for barna, for de av foreldrene som var der og for oss selv. Det har vært en tradisjon de siste 

årene. Noen ganger har en av prestene vært med, men denne gangen var det Hildegunn som 

stod for det. 

Korøvelsene begynte som alltid med sang i kirken. Denne våren hadde vi også et 

formingsprosjekt der vi laget Kristuskransen. Vi kjøpe inn armbåndet og satt det sammen og 

hadde andakter rundt perlene. 

Vi hadde kveldsmat etter en av korøvelsene. 

Vi sang på 3 gudstjenester i løpet av halvåret. Det er alltid kjekt å delta på! 

I gjennomsnitt var det ca 5 barn på øvelsene, men hvis alle kom, var det 10 barn denne 

våren. 

Så kom høsten og Hildegunn og jeg fant ut at nå var tiden kommet for at Salhusknytingane 

ikke skulle starte opp igjen. Det har vært en prosess for oss å komme frem til det. Etter over 

22 år som ledere for barnekoret har det vært en viktig del av livet vårt. Vi er glade for å ha 

stått i dette arbeidet. Vi har sett på det som et såmannsarbeid i kristen tro og har tillit til at 

det vokser og modnes i den enkelte som gjennom alle disse årene har vært med i barnekoret 

Salhusknytingane.  

 

Nina Nybøe Førland 

Leder 

 

 

Søndagskolen 
 

Gjennom 2018 har det ikke vært søndagsskole. 

Inger Kilen 
Vikar Adm.leder  
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Fredagsklubben 
Fredagsklubben i Salhus er fra aldersgruppen 4-8 klasse. Det kommer flest barn fra Salhus, 

men det hender at noen fra Mjølkeråen og Hordvik er innom. Vi har samlinger en gang i 

måneden fra kl. 18.00-20.00. Ofte kommer barna tidligere, og blir gjerne igjen til ca. 20.30 

mens vi voksne begynner å rydde opp. Kvelden begynner med at vi har satt frem diverse 

spill, biljard, bordtennis, fotballspill. Ca. 18.30 har vi en andakt som oftest en av oss lederne 

holder – og iblant av en person vi har invitert. Deretter har vi en formingsaktivitet, og iblant 

bingo. Ca. 19.30 er det tid for å spise hjemmelaget pizza – noe som er blitt fredagsklubbens 

«varemerke» – veldig populært! Når vi spiser demper vi lyset, tenner stearinlys og dekker 

fint langbord – og får ofte gode samtaler om mangt og mye med barna under måltidet. I 

åttetiden kommer noen foreldre for å hente barn, og de kommer gjerne innom og slår av en 

prat mens barna fortsetter med spill og lek. Det bruker i snitt å være ca. 25 barn samlet, og 

ofte er det flertall av gutter.  

Siste gang før sommerferien reiser vi på båttur til Håøya med grilling, fotballkamp, leker og 

iblant bading. Et foreldrepar har de siste årene stilt med en stor båt, i tillegg til at vi bruker 

våre egne båter. På Håøyturen sist år var det med 34 barn. 

Fredagsklubben har holdt på sammenhengende i snart 15 år, og er blitt en slags 

«institusjon» på den måten at nye 4 klassinger som starter forteller at de har gledet seg til å 

få begynne fordi søsken har fortalt om hvor kjekt det er å være der – og at det bruker å være 

spesielt god pizza!  

Faste ledere er Øygunn Espeseth Kaslegard og Jan Gilje.  

 

Jan Gilje 

Leder 

 

 

MILK 
Lederkurset startet opp med første samling før sommeren. Det ble påmeldt ti konfirmanter 

til lederkurset. Ungdommene skal igjennom fem undervisningssamlinger, en 

praksisgudstjeneste + være med som ledere på konfirmantleir. I forkant av konfirmantleiren 

måtte de også være med på samlinger som var felles for alle menighetene som skulle reise 

på leir sammen. Dette var i St. Jakob i byen. Ungdommene på MILK er en flott gjeng, 

nysgjerrige, ivrige, flinke til å gjøre gode lederoppgaver. Vi har slitt med at mange er travle 

og ikke har vært på mange av samlingene de skulle vært på, eller ikke på 

praksisgudstjenesten. Derfor skal alle møte til oppsummeringssamling + gudstjeneste 17. 

mars. 2019, for å kunne få utdelt lederkursbevis. Det er til nå syv MILKere som ser ut til å få 

utdelt kursbeviset. Vi skal prøve å få til en egen MILK-leir høsten 2019.  

 

Hanne Z. Ølberg 

Kapellan  
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Skole/kirke 
 

Skole-/kirkesamarbeidet er i full blomst og fungerer godt. Alle trinnene på Mjølkeråen, 

Salhus og Hordvik skal ha en samling hver i året. Dette har vi i stor grad klart å få til. 6. trinn 

på våren og 3. trinn på høsten. 5. trinn har ikke fått sin «vandring gjennom bibelen» i februar 

2018, men trosopplærer skal ta kurs slik at vi kan tilby dette opplegget fra februar 2020.  

Vi har hatt et møte i halvåret mellom skole-/kirkekontaktene på de ulike skolene + kapellan 

(trosopplærer og sokneprest var med på møtet i høst 2018) Disse har vært gode og 

konstruktive der både skolen og kirken får komme med sine utfordinger og gleder i 

samarbeidet. Kapellan ser at dette arbeidet er fuktbart fordi elevene kjenner igjen kirke og 

prest etter stadige møtepunkt. Lærene gir uttrykk for at de er fornøyd med innholdet på 

undervisningen og takknemlige for å få «-hjelp» til temer som er satt opp på 

skole/kirkeplanene. Det er forholdsvis lett å invitere til skolegudstjenester i julen og 

påskevandringer på våren ( 3. trinn). Alle barnehagene har også blitt med både før påske og 

til jul. Skole/kirke er et samarbeid vi kan være stolte av, og legge enda mer ressurser inn i for 

fremtiden. Dette er et arbeid som gjør kirken og presten kjent som en naturlig del av 

lokalsamfunnet. Da er det lettere å komme til kirke også på søndager og i høytider for både 

elver og lærere.  

Hanne Z. Ølberg 

Kapellan  

 

 

Misjonsarbeid  
Etter at menighetens to misjonsprosjekter i Myanmar og Etiopia ble avviklet i løpet av 2017, 

ble det i 2018 inngått en ny misjonsavtale med Himalpartner (tidligere Tibetmisjonen) om to 

misjonsprosjekt i Nepal. Denne misjonsavtalen er en SMM-avtale (samarbeid mellom 

menighet og misjon), og prosjektene heter «En bedre skolehverdag» og 

«Foreldreveiledning», og på menighetens sommerfest ble det markert oppstart for denne 

misjonsavtalen. I løpet av høsten 2018 ble det utnevnt nytt misjonsutvalg med disse 

medlemmene: Hildegunn Aase, Astrid Øien Halsnes, Berta Wergeland, Nina Førland og Per 

Ulvik. 

 
Misjonsutvalget arbeider med ulike tiltak for å informere og skape engasjement om 

prosjektene. I høst ble det arrangert et kveldsmøte i menighetssenteret med deltakere fra 

Himalpartner og besøkende fra Nepal. Der er kjøpt inn ulike håndarbeid produsert i Nepal 

som er solgt i menigheten. Misjonsutvalget vil arbeide for å gjøre misjonsprosjektene kjent 

ved korte presentasjoner i ulike gudstjenester, menighetsbladet og menighetens nettside, og 

det vil arbeides med å få til flere møter der misjonsprosjektene har fokus. 

 

Martin Aalen Hunsager 
Fungerende Sokneprest 
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Kirkemusikk 

Korvirksomhet: 

1. Blandet kor: Con Spirito 

 Dirigent /leder var Irena Rimkeviciute (til september 2018) 

  Jan Røshol (vikar fra oktober) 

 Egen årsrapport er vedlagt. 

2. Korvirksomhet som ble nedlagt/tok en pause i 2018: 

 Barnekor Salhusknytingane var bare aktive frem til sommeren.  

 Ledere: Nina Nybøe Førland og Hildegunn Elise Aase.  

Der rettes en takk til de 2 lederne som har stått på lenge som ledere for barnekoret.  

  Ungdomskor Plezuro var bare aktiv første halvåret 2018.  

 Leder: Wendy Annette Gjerstad. 

Medlemmer av barnekoret og Ungdomskor Plezuro ble  engasjert inn som solister ved 

julekonsert og på juleaften. 

Lovsanggrupper: 

 Lovsangsgruppe med forsangere og band (1).  deltar på lovsangsgudstjenestene. Ledere 

er Miriam Birgitte Godmann og bente Søfteland 

 Lovsangsgruppe for ungdom (2). Leder: Miriam Birgitte Godmann. 

 

Instrumentale innslag ved gudstjenester: Kenneth Halvorsen (euphonium), Irene Haukås 

(trompet), Lill Krestin Ryland (kornett), Nina Halvorsen (trompet, vokal), Vidar Bergesen 

(trompet), Synne Dagestad (euphonium), Heidi Kvamme (euphonium), Eva-Marie Skjeldrum 

Toppe (fele, vokal), Terje Børsheim (saksofon), Miriam Birgitte Godmann (fiolin, vokal), Helge 

Stokke (fiolin), Johannes Hustedt (fløyte) med flere. 

Deltagende solister under gudstjenester:  

 Eli Karine Lillebø på Allehelgensdag med gudstjeneste og samling i menighetssalen 

etterpå.  

 Nadia Alvheim var engasjert som solist på 1. Juledag  

Jan Røshol   

Vikar Kantor 
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Con Spirito 

Con Spirito er en del av menighetsarbeidet i Salhus menighet. Koret har Irena Rimkeviciute 

som sin faste dirigent. Irena er nå ute i permisjon, og vi har fått vikarierende organist Jan 

Bjørn Røshol inn som dirigent i denne perioden. Vi deltok på sommeravslutningen i juni og 

ved Allehelgensdag som kor/forsangere. 

Koret hadde 16 medlemmer våren 2018, og 13 om høsten. Vi mottar støtte fra Musikkens 

studieforbund som vi har bestemt skal brukes til notekjøp for Con Spirito. 

 Som korsangere er det alltid fint å ha et mål å jobbe sammen mot. På våren fikk vi 

muligheten til å delta på en konsertserie med Angela Primm og Elsa Harris fra Chicago. 

Angela er en kjent gospelsanger som har gitt ut flere CD er. Vi sendte ut invitasjon til kor i 

Bjørgvin om å være med på dette prosjektet. Vi fikk med oss Prima Vista fra Åsane, og 

sammen øvde vi på sanger vi fikk noter til i forkant av workshop og konsert. Onsdag 14. mars 

kom det to energiske damer inn i Salhus kirke for å øve sammen med oss i to timer før 

konserten. Det ble en øvelse i høyt tempo, med latter og en god dose prestasjonsangst. 

Konserten ble en suksess og en stor opplevelse for alle sangerne som deltok. Angela er en 

varm og omsorgsfull dame som det var en fryd å bli kjent med.  

Høstsemesteret startet med folkemusikkonserten Lova Lova Line. Dette var et åpent prosjekt 

hvor folk i Salhus ble invitert til å delta på et seminar lørdag formiddag med konsert på 

ettermiddagen. Kristoffer Kleiveland på dur spel, Maria Skjeldrum Toppe på hardingfele, 

Terje Børsheim på saxofon, Eva Marie Skjeldrup Toppe på hardingfele samt Irena på orgelet 

bidro med det instrumentale under konserten. En barnegruppe øvde inn en ringdans på 

folkemusikkverkstedet som de fremførte under konserten. Store og små i familien Børsheim 

sang en gammel kveldssang som har gått i arv hos dem. Et koselig innslag som så tydelig 

viser hvordan sang og musikk kan binde oss sammen. Vi kan spille på samme lag og ha en 

opplevelse av å skape noe fint sammen. Takk skal dere ha! 

2018 ble et år med store overganger for Con Spirito. Vi startet med gospel fra Amerika, gikk 

videre inn i den Norske folkemusikken for å ende med juleoratoriet "Oratorio de Noël" av 

Camille Saint-Saëns. 

8. oktober overtok Jan Røshol som dirigent da Irena gikk ut i permisjon. Han hadde allerede 

flere prosjekter på gang med forskjellige kor, solister og orkester. Con Spirito ble tatt med i 

programmet for juleoratoriet, og vi startet å øve på de satsene der det er kor med. Tekstene 

er på latin og skapte noen utfordringer. Vi hadde øvelser med solister her i Salhus og 

sammen med orkesteret i Fana menighetshus. 

 2. desember var det klart for konsert i Åsane kirke med Fana solistene, Fanatalenter, Con 

Spirito, Fana Kammerorkester og gjestesolister. 

Vi avsluttet året med den tradisjonelle julekonserten i Salhus kirke. 

Selv om koret ikke er så stort, er det stor aktivitet. Vi øver annen hver mandag 19.30-21.30 i 

menighetssenteret. Det er alltid plass til nye sangere, og vi håper spesielt at det er noen 

menn der ute som har lyst til å bli med oss. Dirigentene er flinke til å dra oss inn i større 

prosjekt som gir oss godfølelsen av å synge i et større kor, eller for de få- rent mannskor. 

 

Randi Støre Gjerde  

AU Con Spirito         
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Media og kommunikasjon  

Hovedaktiviteten på media i første kvartal i 2018 var å få menighetens nye nettside opp og gå. Vi 

har, sammen med de fleste menigheter i Norge, kommet inn på kirken.no. Målet nasjonalt er 

helhetlig grafisk profil for Dnk. For Salhus menighet er den nye nettsiden både enklere i bruk og 

mye mer tiltalende enn den gamle løsningen vi hadde. 

Facebooksiden hadde ved årsskifte 230 følgere. Tallet går jevnt oppover, men det bor mange i 

menigheten, så vi en del å gå på. Vi når likevel ut til mange med våre innlegg. Blant annet hadde 

et bilde av staben i forbindelse med barnehagegudstjenester som nådde 1143 personer, plakat 

for formiddagstreff i november nådde 1331 personer og plakat om babysang nådde hele 2494 

personer. 

Salhus menighet fortsatte sitt samarbeid om menighetsbladet med resten av prostiet. 

Hovedredaktør Wigdis Buanes valgte ved årsskifte å gi stafettpinnen videre, og Sandra Nyland fra 

staben tar over i 2019. 

Sandra Nyland 

Media/kommunikasjons medarbeider 

 

 

Menighetsbladet 
 
Styret for menighetsbladene i Åsane prosti har i 2018 bestått av:  

 Jenny Eikeland, Osterøy   

 Odd Kjos, Indre Arna  

 Thor Kalland, Ytre Arna 

 Karsten Epland, Åsane 

 Kurt Ove Mæland, Salhus 

 Dag Sunnanå, Eidsvåg, 

 Bjørn Otto Aarheim, Biskopshavn (leder)  

Astri Vårdal (Ytre Arna) har vært med under avslutning av regnskap for 2018. 

 

Bladet har kommet ut med 5 utgaver, hvorav hver utgave har hatt en lokal del på 8 sider, 

samt en felles del på 12 sider.  

Menigheter som har ønsket å utvide lokaldelen har fått tilbud om å kjøpe ekstra sider til 

selvkost, her har vi fått ferdige priser fra trykkeriet.  

Opplagstall har vært 31200 totalt, 1300 for Ytre Arna, 4500 for Indre Arna, 3700 for Salhus, 

3600 for Osterøy, 4400 for Eidsvåg, 3900 for Biskopshavn og 9500 for Åsane. Det har vært 

avholdt ett ordinært styremøte. De øvrige tre møtene var ikke vedtaksdyktig fremmøte, dels 

grunnet sykdom. Det har vært noe kontakt via e-post og telefon i tillegg. Redaktør og 

annonsekonsulent har vært kalt inn til møtene. 

 

http://kirken.no/
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 Til vanlig behandles regnskap og annonsestatus på møtene. Videre drøftes forhold 

vedrørende trykking, utgivelse og henvendelser om annonsering og utgave. Det 

redaksjonelle innholdet og ansvar hviler på redaktøren, hvilket da håndteres i felles 

redaksjon. Annonser følger retningslinjer fastsatt av styret. Økonomien for bladet ligger 

under styret. Her er målet at bladet er selvbærende økonomisk og skal klare seg på 

annonseinntekter og frivillige gaver. Det ser ikke ut til å være behov for å be om ekstra 

kapitaltilførsel fra de deltakende menigheter etter driftsåret 2018.  

 

Bjørn Otto Aarheim 

Leder 

 

 

Frivillige i Salhus menighet 

Vi har et ganske stabilt antall med trofaste frivillige her i menigheten på ca hundre 

medarbeidere. Men trendene er som den har vært de siste årene at vi har mange eldre 

medarbeidere som har bidratt i mange år. Dette er en utfordring for fremtidig 

menighetsdrift.  

Frivilligheten er organisert innenfor følgende grupper: 

Tekstleser, kirkevert, nattverdsmedhjelper, lyd og bilde, kirkekaffe, diakoni, div. årlige 

arrangementer, menighetsblad, andakter på Åstveit samt parkeringsvakt. 

Under lovsangsgudstjenestene har vi et team som har ansvar for gjennomføringen av 

gudstjenesten. Teamet har ansvar for de overnevnte oppgaver. I tillegg består teamet av 

forbedere, band, og forsangergruppe. 

 

Vi har også en del komiteer og utvalg som drives av frivillige 

 

Vi er heldige som har vårt flotte kirkekor Con Spirito som drives av et driftig styre.  

 

Arrangement:  

Vi har forskjellige arrangementer for både store og små; arrangementer som gjør det trivelig 

å være en del av Salhus menighet. 

Høstbasaren er en viktig inntektskilde til menigheten. Basaren består av både 

arrangementskomite og mange flittige loddselgere og kafedrift og ulike andre oppgave som 

utføres av andre frivillige.  

Medarbeiderfesten arrangeres av stab og menighetsråd som en takk til alle frivillige 

medarbeidere.  

Sommerfest: Dette er gøy for alle. Mange engasjerer seg i matsalg, salatlaging, svelesteiking 

eller som grillsjef. Andre igjen bærer stoler, bord m.m.  

Vi har også en dugnad i løpet av våren. Dette organiseres av de frivillige i husstyret som 

inviterer alle medarbeidere til å lage det trivelig både inne og ute i forkant av vårens 

konfirmasjoner.  
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Kirkeringene 

Kirkeringene i Salhus og Morvik bidrar både med vedlikehold og utsmykning av kirkerommet 

og menighetssenteret. De er også store bidragsytere på basaren. 

 

Det har også vært en kirkering i Kollbudalen, men denne avsluttet sin aktivitet i 2018, men 

de bidro med gevinster til basaren sist høst. 

 

 

Menighetsblad 

Bladet distribueres ut i postkassene av mange flittige og trofaste bladbud.  

 

Formiddagstreff 

Vi har fantastiske folk som forbereder og gjennomfører formiddagstreff for pensjonister. De 

finner tema for dagen og inviterer gjester og forbereder de deiligste retter. 

 

Behov 

For tiden mangler vi kirkekaffemedarbeidere og kjøkkenhjelpere til formiddagstreffet. 

 

Kurt Ove Mæland/Helen Toppe 

frivillighetskoordinator.  

 

 

Diakoniutvalgets arbeid i Salhus Menighet  
 

Diakoniutvalget i Salhus menighet har 5 medlemmer. Sogneprest og frivillighetskoordinator 

møter fra staben, pluss at det er tre utpekte medlemmer. 

Det har vært noe skifte av medlemmene i løpet av året: Bernt Forstrønen gikk ut i permisjon 

i vår, og ble erstattet av vikarierende sogneprest, Martin Hunsager. I Kurt Ove Meland sin 

sykdomsperiode har Helen Toppe og Joana Vaike møtt i diakoniutvalget.  Anne Lise Kalhovd 

gikk ut av diakoniutvalget i sommer, og er erstattet av Anne-Mari Iversen. Elna Knudsen og 

Norunn Noremark har møtt i utvalget hele året. Det har vært 2 møter i diakoniutvalget, samt 

særmøter om spesielle aktiviteter. 

 

Utvalget har arbeidet etter menighetens lokale diakoniplan, som bygger på «Plan for diakoni 

for Den norske kirke av 2008.» Planen favner vidt, og har denne definisjonen: «Diakoni er 

kirkens omsorgstjeneste. Det er evangeliet i handling og uttrykkes gjennom nestekjærlighet, 

inkluderende fellesskap, vern om skaperverket og kamp for rettferdighet. 

 

Aktiviteter i 2018: 

Det er alltid kirkekaffe etter gudstjenestene. 

Formiddagstreff har det vært 5 av i løpet av året. Det har møtt omlag 40 personer på 

treffene. 
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Allehelgensarrangement etter gudstjenesten der familier til avlidne siste året var spesielt 

inviterte. 

Juleblomst er levert til nære etterlatte. 

Det er arrangert basar, sommerfest og medarbeiderfest. 

Gjennom menighetens besøkstjeneste drives besøkstjeneste, vikartjeneste for formiddags 

kaffestunder på Sethøyen serviceboliger, og telefonkontakttjeneste. 

Besøkere er også behjelpelige ved transport tur/retur Sethøyen til formiddagstreffene. 

Annenhver uke har frivillige i menigheten andaktsstunder på Åstveit sykehjem. 

Svært mange av menighetens frivillige er engasjert i våre diakonale oppgaver i løpet av året. 

 

Norunn Noremark 

Kontaktperson 

 

 

Morvik KFUK-KFUM-speidere  

Morvik KFUK-KFUM-speidere har base på Sunnfjordheimen på Morvik. Hver/annenhver 

tirsdag samles ca. 25 barn og unge mellom 6 og 18 år til ulike speideraktiviteter. Å kjenne 

naturen, bli glad i den, og mestre den er viktig for speiderne. Derfor er vi mye ute. 

Førstehjelp, astronomi, koder, orientering, blomster, bibel, tur og teltliv, klatring og 

rappellering, matlaging og bålbygging. Aktivitetene spenner over et vidt spekter, der 

speiderne i tillegg til å tilegne seg ny kunnskap, også skal dele dette med andre speidere.  

Arbeidsgrenene er som følger: Oppdagere 1.-2. trinn., Stifinnere 3.-4. trinn. Stifinnere og 

oppdagere har felles møte.  Vandrere 5.-10. trinn. Rovere fra videregående. Noen foreldre er 

med oss på møtene. På noen møter er stifinnere/vandrere delt i patruljer, hvor de eldste 

speiderne veileder de som er yngre. Dette er speidere som vi har hatt med nesten siden vi 

startet opp på nytt i høsten 2004. (Vi er inne i vårt 15. år siden oppstarten).    

Som vanlig har vi også i 2018 hatt noen turer. Vi har deltatt på VM i speiding, og vært på haik 

på Rundemannen. Årets høydepunkt var landsleir i Trondheim med ca 18 deltakere. Ellers 

var vi også med på høsttakkefest i Salhus kirke, med påfølgende speideraktiviteter etter 

gudstjenesten. En god opplevelse for alle involverte.  

Det er flott å se de unge speiderne vokse og utvikle seg. Ettersom de vokser til, har de ikke 

noe problem med å klare seg selv ute i naturen. Når det gjelder ledersituasjonen har vi noen 

utfordringer. Vi skulle gjerne vært flere voksne, og er avhengig av tilførsel av nye krefter. Vi 

har heldigvis med oss noen speidere (Rovere) i slutten av tenårene som bidrar stort med 

undervisning og veiledning.  

Om noen vil bidra, er vi takknemlige for all hjelp.  

Jon Harald Aase 
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Årsmelding TGIF Åsane prosti. 
 

TGIF, ungdomsarbeid i Åsane prosti 

TGIF-arbeidet sin visjon er «Bli i min kjærlighet». Menighetene deler ønsket og drømmen om 

at ungdom i prostiets menigheter skal ha et fellesskap å tilhøre, en tro å leve livet ut fra, og 

et ønske om å gi dette videre til andre. Tilbudet er fra 15-20 år, og kveldene inneholder 

musikk, mat, nye og gamle venner, konkurranser, gudstjeneste og popcorn. 

Hver samling har eget tema, som er utarbeidet av menighetspedagogene i de ulike 

menighetene i prostiet. Det har vært ca 1 samling i måneden. 

TGIF sitt styre er sammensatt av 1 representant fra staben i hver menighet. Gjennom året 

2018 har Håkon Kinsarvik (Eidsvåg) vært styreleder og Helga Askeland Mjelstad (Osterøy) 

sekretær.  

Styret opplever samarbeidet om ungdomstiltaket i prostiet som positivt, og 

fellesskapstanken står sterkt. Samtidig er TGIF sin utfordring å faktisk få ungdommene til å 

være med «på besøk» til de andre kirkene, når det ikke er i deres lokale kirke. Dette har vært 

utfordrende i lengre tid. På bakgrunn av dette vil det bli avklart ila våren 2019 om tilbudet 

med TGIF skal avvikles. 

 

Håkon Kinsarvik og Helga Askeland Mjeldstad 

 

 

 

 

 

 

 

 
Salhus, …………………………… 
 
 
 
Nils Gunnar Toppe  Martin Aalen Hunsager Inger Kilen 
Leder    Fungerende Sokneprest Vikar Administrasjonsleder 
 


